《单词百科:enjoyable是什么意思?enjoyable怎么发音?enjoyable的解释和用法》

英语单词enjoyable是什么意思?enjoyable怎么读?enjoyable怎么发音?美加网为您整理了enjoyable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



enjoyable怎么读

enjoyable的读音:[n d bl]

enjoyable的意思

1、adj.有乐趣的;令人愉快的;

enjoyable的近义词

- 1、adorable adj.值得崇拜的,可敬重的;可爱的,讨人喜欢的;
- 2、agreeable adj.令人愉快的,惬意的;有礼貌的;同意的,接受的;适合的,一致的;

- 3、amusing adj.有趣的,好玩的,逗人笑的;
- 4、delightful adj.使人快乐的;
- 5、entertaining adj.有趣的,娱乐的,使人愉快的;

enjoyable的双语例句

1. It is always important to choose enjoyable, nutritious foods.

选择好吃的、营养价值高的食物总是很重要。

2. I really must congratulate the organisers for a well run and enjoyable event.

活动安排得有条不紊,充满乐趣,我必须要称赞一下组织者。

3. The staff should make sure the kids have an enjoyable and educational day.

4、With the arrival of John's friends, the party became really enjoyable.
随着约翰朋友的到来 取合本程子

5. Skipping is one of the most enjoyable aerobic activities.

跳绳是最有乐趣的有氧健身运动之一。

- 6. What a book can do, and what this one will try to accomplish, is to present examples of how life can be made more enjoyable.
- 一本书能做到的,也是本书努力实现的,就是列举一些例子说明如何让生活变得更加 愉快。
- 7. The pace of the book is leisurely, with enjoyable literary and historical asides.

这本书节奏明快,另外还穿插了一些趣味盎然的文史掌故。

8. For your enjoyable massage, please turn off your mobile phone and keep silent, Thanks!

为了使您更好的享受您的按摩护理,请您关掉手机,并保持安静,谢谢!

9. In conclusion, walking is a cheap, safe, enjoyable and readily available form of exercise.

总而言之,散步是一种廉价、安全、愉快的锻炼方式,而且随时随地都可以进行。

10. We had a most enjoyable evening.

我们度过了一个非常愉快的夜晚.

11. I've stayed at Goodwood on several occasions and each stay was tremendously enjoyable.

我有几次机会住在古德伍德公园,每一次的居住都是极其令人愉快的.

12. Upgrading your leisure time to make it more enjoyable isn't always easy.

升级休闲活动使之带来更多快乐,往往不能令人感到舒心.

13. What was specially enjoyable about that job?

那份工作有什么特别有趣之处?

14. Visits to really remote villages are seldom enjoyable —— as my wife and I discovered during a tour through the Balkans.

访问真正偏僻的村庄,很<mark>少是令人愉</mark>快的——这一点我和妻子在巴尔干地区游览时,有 所发现.

15. We want to make your stay as enjoyable as possible.

我们想尽量令你的逗留愉快.

16. Have an enjoyable morning routine as well.

另外,在早上加入轻松愉快的例行活动很的.

17. The swimming area is as enjoyable as the sea beaches.

游泳场尽显海滨神韵.

18. It was a very enjoyable dinner.

这是个令人愉快的一餐.

以上是美加网为您整理的enjoyable怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于enjoyable

的用法、enjoyable的释义、e

njoyable的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/enjoyable

